

**VOICE CONTROL. WIRELESS CHARGING.**

*Grind Fuel* True Wireless Earbuds

**100%** recyclable packaging

**CONTENTS**

- True Wireless Earbuds
- Wireless Charging Case
- Ear Gels (S, M, L)
- USB-C Charging Cable
- User Guide
- Warranty information at: [skullcandy.com/warranty](http://skullcandy.com/warranty)

**CONTENU**

- Écouteurs Sans Fil
- Étui de Recharge
- Gels d'oreille (S, M, L)
- Câble de Recharge USB-C
- Guide de l'utilisateur
- Renseignements sur la garantie à: [skullcandy.com/warranty](http://skullcandy.com/warranty)

**CONTENDO**

- Auriculares Inalámbricas
- Estuche de Carga
- Almohadillas (S, M, L)
- Cable de Carga USB-C
- Información sobre la garantía en: [skullcandy.com/warranty](http://skullcandy.com/warranty)

**Smart Feature Technology™**

HANDS-FREE VOICE CONTROL FOR:	COMMANDE VOCALE MAINS LIBRES POUR:	CONTROL MAINS LIBRES PARA:
Media Player Accepting and Rejecting Calls Activating Device Assistant Stay-Aware Mode Activating Spotify	Lecteur média Acceptation et rejet d'appels Assistant d'activation d'appareils Mode « vigilance constante » Activation de Spotify	Reproductor multimedia Aceptar y rechazar llamadas Activación del asistente de dispositivos Modo consciente Activar Spotify
SKULL-IO ALSO LETS YOU:	SKULL-IO VOUS PERMET AUSSI DE:	SKULL-IO TAMBIÉN TE PERMITE:
Share Audio Customize Button Functions Add New Features as They Become Available	Partager du contenu audio Personnaliser la fonction des boutons Ajouter des nouvelles caractéristiques au fil de leur disponibilité	Compartir audio Personalizar las funciones de los botones Añadir nuevas funciones a medida que están disponibles

**SIMPLIFY YOUR LISTENING™**

Wireless Charging Call, Track, Volume Controls Use Center Bud Soft	Chargement Sans Fil Commandes pour les Appels, les Pistes et le Volume Utilisez l'Écouteur Central	Carga Inalámbrica Controles de Volumen, Pistas y Llamadas Uso de los Auriculares Puede Usarse de Forma Independiente
Rapid Charge: 10 min = 2 hrs	Recharge Rapide: 10 min = 2 h	Carga Rápida: 10 min = 2 h

**SUPREME SOUND™**

Personal Sound: Audio Tuned to Your Unique Hearing Custom EQ Modes Dual Noise Reducing Microphones	Son Personnel Modes d'Égalisation Personnalisables Microphones à Double Réduction de Bruit	Sonido Personal Personaliza los Modos de Ecualización Micrófonos Reductores de Ruido Dual
--	--	---

**FEARLESS USE™**

IP55 Sweat/Water Resistant Tile™ Finding Technology Replacement Policy	Indice de Résistance à la Sueur et à l'Eau IP55 Technologie de Localisation Tile™ Politique de Remplacement	Resistente al Sudor y al Agua IP55 Tecnología Tile™ para Encontrar el Dispositivo Política de Sustitución
--	---	---

**Grind Fuel**

**Let's get started**

Take the earbuds out of the charging case and remove the protective stickers from the charging points.

- Place the earbuds in the charging case and leave the lid open. The LEDs will illuminate.
- Open Bluetooth settings on your device. Select Grind Fuel from the list of available devices.
- Accept any PAIR or OK prompts. Your earbuds will connect to your device. They are now ready to use.

**Download the App**

Personalize your earbuds through the Skullcandy App. Enable voice commands, configure settings, access user guides and update new features when they become available.

GET IT ON [Google Play](#) | Download on the [App Store](#)

**Controls**

Tip: Download the Skullcandy App for easy, always-on access to this list and additional features.

**Voice Control**

**"Hey Skullcandy..."**

With the Skullcandy App open, you can enjoy hands-free control of your favorite media player and other functions using just your voice.

**If Spotify is your preferred media player, just say...**

- "Hey Skullcandy, Spotify"

**Media Player Commands**

- "Hey Skullcandy, Play"
- "Hey Skullcandy, Pause"
- "Hey Skullcandy, Next"
- "Hey Skullcandy, Previous"
- "Hey Skullcandy, Volume Up"
- "Hey Skullcandy, Volume Down"

**Device Commands**

- "Hey Skullcandy, Stay-Aware On"
- "Hey Skullcandy, Stay-Aware Off"
- "Hey Skullcandy, Assistant"

**Call Mode Commands**

- "Accept"
- "Reject"

**Button Control**

**Power On / Off**

Remove the earbuds from the case to power ON and connect. Place the earbuds in the case and close the lid to power the earbuds OFF and charge.

**Press 1 Time**

- Play/Pause: Either Earbud
- Answer/End Call: Either Earbud

**Press 2 Times**

- Volume Up: Right Earbud
- Volume Down: Left Earbud

**Press and Hold**

**To Launch and Play Spotify**

- 1 Second: Play Audio: Left Earbud

**Share Audio Between Two Skullcandy Skull-IO Enabled Products**

- 3 Seconds: Share Audio: Right Earbud
- 3 Seconds: Join Audio: Left Earbud

**Press Once, Release, Press Again & Hold**

- 1 Second: Pair New Device: Either Earbud

**Having trouble?**

**Don't return to store. Let us help.**

For product support, download the app or visit [Skullcandy.com/Support/GrindFuel](http://Skullcandy.com/Support/GrindFuel)

**No audio in one earbud?**

Let's re-sync your earbuds. Place them in the charging case and close the lid for 2 seconds. When removed, both earbuds should play audio. If not, return the earbuds to the case and follow the steps below.

- On your device, open Bluetooth settings and turn Bluetooth OFF.
- Remove both earbuds from the charging case. Make sure they are both powered ON.
- Press the button on both earbuds 3 times simultaneously. The LED will go through a series of pulses as they re-sync. 5 blue flashes indicate a successful sync.
- On your device, open Bluetooth settings and turn Bluetooth ON and select "Grind Fuel".
- LEDs in both earbuds will blink blue 3 times. A voice prompt will indicate when the earbuds are connected.

**Resetting your earbuds to resolve pairing issues.**

- On your device, open your Bluetooth settings and remove "Grind Fuel" from your paired devices list. Then turn Bluetooth OFF.
- Remove both earbuds from the case. A voice prompt will indicate that your earbuds are powered ON.
- Press and hold the button ONLY on the right earbud for three seconds. A tone will indicate a successful reset, and the right earbud will flash purple three times. A voice prompt will say "ready to pair" and BOTH earbuds will begin to pulse Red/Blue.
- On your device, open Bluetooth settings and turn Bluetooth ON. Select "Grind Fuel" and accept any PAIR or OK prompts to complete pairing.

Like your new earbuds?  
Please leave a review at your retailer's web site or [Skullcandy.com](http://Skullcandy.com)

**Commençons**

Retirez les écouteurs du boîtier de charge et retirez les autocollants de protection des points de charge.

- Placez les écouteurs dans l'étui de chargement et laissez le couvercle ouvert. Les DEL s'allumeront.
- Ouvrez les paramètres Bluetooth sur votre appareil. Sélectionnez Grind Fuel dans la liste des appareils disponibles.
- Acceptez toutes les invites PAIR ou OK. Vos écouteurs se connecteront à votre appareil. Ils sont maintenant prêts à être utilisés.

**Téléchargez l'Appli**

Personnalisez vos écouteurs via l'application Skullcandy. Activez les commandes vocales, configurez les paramètres, accédez aux guides de l'utilisateur et mettez à jour les nouvelles fonctionnalités lorsqu'elles sont disponibles.

GET IT ON [Google Play](#) | Download on the [App Store](#)

**Contrôles**

Conseil: téléchargez l'application Skullcandy pour un accès facile et permanent à cette liste et à des fonctionnalités supplémentaires.

**Contrôle des Boutons**

**"Hey Skullcandy..."**

Avec l'application Skullcandy ouverte, vous pouvez contrôler votre lecteur multimédia préféré et d'autres fonctions en utilisant simplement votre voix.

**Si Spotify est votre lecteur multimédia préféré, dites simplement...**

- "Hey Skullcandy, Spotify"

**Spotify / Lecteur Multimédia Commandes**

- "Hey Skullcandy, Play"
- "Hey Skullcandy, Pause"
- "Hey Skullcandy, Next"
- "Hey Skullcandy, Previous"
- "Hey Skullcandy, Volume Up"
- "Hey Skullcandy, Volume Down"

**Commandes de l'Appareil**

- "Hey Skullcandy, Stay-Aware On"
- "Hey Skullcandy, Stay-Aware Off"
- "Hey Skullcandy, Assistant"

**Commandes du Mode d'Appel**

- "Accept"
- "Reject"

**Avoir des problèmes?**

**Ne retournez pas au magasin. Laissez-nous vous aider.**

Pour l'assistance produit, téléchargez l'application ou visitez [Skullcandy.com/Support/GrindFuel](http://Skullcandy.com/Support/GrindFuel)

**Pas de son dans un écouteur?**

Synchronisons à nouveau vos écouteurs. Placez-les dans l'étui de chargement et fermez le couvercle pendant 2 secondes. Une fois retirés, les deux écouteurs doivent lire le son. Sinon, remettez les écouteurs dans l'étui et suivez les étapes ci-dessous.

- Sur votre appareil, ouvrez les paramètres Bluetooth et désactivez Bluetooth.
- Retirez les deux écouteurs de l'étui de chargement. Assurez-vous qu'ils sont tous les deux sous tension.
- Appuyez sur le bouton des deux écouteurs 3 fois simultanément. La LED passera par une série d'impulsions lors de la resynchronisation. 5 clignotements bleus indiquent une synchronisation réussie.
- Sur votre appareil, ouvrez les paramètres Bluetooth et activez Bluetooth et sélectionnez "Grind Fuel".
- Les voyants des deux écouteurs clignotent en bleu 3 fois. Une invite vocale indiquera quand les écouteurs sont connectés.

**Réinitialiser vos écouteurs pour résoudre les problèmes de couplage.**

- Sur votre appareil, ouvrez vos paramètres Bluetooth et supprimez "Grind Fuel" de votre liste d'appareils associés. Ensuite, désactivez Bluetooth.
- Retirez les deux écouteurs de l'étui. Une invite vocale indiquera que vos écouteurs sont sous tension.
- Appuyez sur le bouton de l'écouteur droit et maintenez-le enfoncé pendant 3 secondes SELLEMENT.
- Un signal sonore indique que la réinitialisation a réussi et l'écouteur droit clignote 3 fois en violet. Un message vocal indique « Prêt à être jumelés », et les deux écouteurs émettent des pulsations rouges/bleues.
- Sur votre appareil, ouvrez les paramètres Bluetooth et activez Bluetooth. Sélectionnez "Grind Fuel" et acceptez les invites PAIR ou OK pour terminer le couplage.

Vous aimez vos nouveaux écouteurs?  
Veuillez laisser un avis sur le site Web de votre revendeur ou sur [Skullcandy.com](http://Skullcandy.com)

